
Inspraak in Commissie Burger en Bestuur Gemeente Voorschoten op 1 november 2018  

Mijn naam is Martha Brouwer en ik ben secretaris van de IJsclub Voorschoten. Ik maak graag gebruik 

van de gelegenheid een paar woorden te zeggen. 

Laat ik beginnen met te zeggen dat we ons genoodzaakt zagen een brief aan u te sturen maar dat we 

liever niet in deze situatie hadden gezeten. Het overleg met de gemeente over de verhuur van ons 

clubhuis is in een impasse geraakt. De gemeente dreigt ons met ingang van 1 januari aanstaande te 

verbieden ons clubhuis te verhuren. Als dat zou gebeuren, heeft dat belangrijke financiële 

consequenties voor de IJsclub. De gemeente heeft ons, volgens ons ten onrechte, bij u zwart 

gemaakt in haar brief van medio september. Ze stellen dat we niet over de vereiste papieren 

beschikken en dat er sprake zou zijn van structurele geluidsoverlast. Het eerste weten we en daar 

willen we graag uitkomen met de gemeente; het tweede is, als u de feiten kent, zeer tendentieus; dit 

zit ons zeer hoog. De pers heeft de inhoud van de brief overgenomen; op één geval na helaas zonder 

wederhoor. Wij voelen ons publiekelijk door het slijk gehaald, zonder dat daar gronden voor zijn.  

Wat is hieraan voorafgegaan? Een aantal jaren geleden is de gemeente verantwoordelijk geworden 

voor de handhaving van de Drank- en Horecawet. Dat was aanleiding voor de gemeente om de 

verhuur van ons clubhuis te willen legaliseren. De discussie tussen de gemeente en ons daarover 

loopt nu 3 jaar.  

Er moesten een paar dingen gebeuren. In 2016 is in de APV vastgelegd hoeveel niet-statutaire 

feesten werden toegestaan. Wij hebben in 2017 een exploitatievergunning gekregen. Als volgende 

stap zouden wij een ontheffing van het Bestemmingsplan aanvragen1. De gemeente had dit in 2016 

belemmerd door te stellen dat wij een ontheffing voor zeer zware horeca nodig hadden. Die zouden 

wij natuurlijk nooit krijgen dus die hebben wij ook nooit aangevraagd. Dit was een foute interpretatie 

van de wet en de gemeente geeft dat inmiddels toe.  

In september vorig jaar kwam het volgende obstakel: de Horecavisie zou de gemeente niet toestaan 

ons een ontheffing te verlenen. Wij hebben deze visie vorige week gelezen en zien er geen 

belemmering voor een ontheffing in. Wij hopen dat dit obstakel nu ook weggenomen wordt. Maar 

laat wel duidelijk zijn dat het feit dat wij niet over de benodigde papieren beschikken, niet door ons 

komt. 

Afgelopen september werden wij onaangenaam verrast door berichten in de media over de brief van 

het College van B&W aan u. De IJsclub heeft regelmatig overleg met de gemeente en dan vinden wij 

het zeer betreurenswaardig en onzorgvuldig naar ons toe dat de gemeente deze brief aan u gestuurd 

heeft, terwijl wij van niets wisten. Wij vragen ons af wat hier op de achtergrond speelt. 

De IJsclub heeft vastgesteld dat de zogenaamde klachten, op de keper beschouwd, van één persoon 

afkomstig zijn. De klachten zijn nooit op waarheid getoetst. Sinds een paar jaar worden ze anoniem 

verstuurd. Wat de persoon in kwestie beweegt, is de IJsclub niet duidelijk. Maar dat de gemeente 

deze klachten, zonder nadere toetsing, een grondslag vindt om ons van structurele geluidsoverlast te 

betichten, vinden wij onbegrijpelijk. En dat de gemeente ons door de media laat overvallen, ervaren 

we als zeer onaangenaam.  

                                                           
1 Ook wel een omgevingsvergunning strijdig gebruik genoemd, waarmee geregeld kan worden dat wij het 
clubhuis verhuren ondanks dat de bestemming in het Bestemmingsplan (ijs)sport is. 



Eigenlijk vinden wij excuses van de gemeente wel op hun plaats; zowel voor de inhoud van hun 

brieven als voor de gang van zaken. In een gesprek met de gemeente op 10 oktober leek hier sprake 

van te zijn, maar in de brief van de gemeente die wij daarna hebben ontvangen, staat hier niets over. 

Wij zijn als Voorschotense vereniging afhankelijk van de gemeente. De IJsclub wil niets liever dan in 

een goede verhouding met de gemeente onze activiteiten voor de Voorschotense bevolking 

ontplooien. Wij zouden graag zien dat de gemeente met ons samenwerkt en de bereidheid toont 

samen problemen op te lossen. Wij hopen dat uw Raad dat kan bevorderen. 

We hebben de gemeente een aantal malen gevraagd alle klachten over ons terstond aan ons door te 

sturen, zodat we ze kunnen beoordelen en er eventueel van kunnen leren, en we hebben gevraagd  

geen anonieme ongeverifieerde klachten in ons dossier te bewaren. Beide verzoeken zijn tot nu toe 

geweigerd. Voor de goede orde: de IJsclub wil niets liever dan dat er geen klachten zijn en het is goed 

te weten dat we effectieve maatregelen hebben genomen om klachten te voorkomen. 

Samenvattend: volgens ons botst de Horecavisie niet met de APV en vormt de Horecavisie geen 

obstakel. Het is lastig dat er in de Horecavisie, het Bestemmingsplan en de Drank- en Horecawet 

sprake is van verschillende definities van horeca maar dat is nou eenmaal zo. Wij hopen dat u onze 

uitleg steunt dat de verhuur van ons clubhuis niet valt onder de definitie van horeca in de 

Horecavisie. Want in dat geval kunnen wij een ontheffing van het Bestemmingsplan aanvragen en 

komt er weer schot in het legaliseren van de verhuur van ons clubhuis. En: we doen de laatste jaren 

alles wat we kunnen om overlast voor omwonenden te voorkómen; dat doen we succesvol. Wij 

vragen u te bevorderen dat het College van B&W constructief overleg met ons voert om 

vraagstukken waar we voor staan, samen op te lossen, in het belang van onze inwoners. Wij zetten 

ons daar als vrijwilliger voor in en voelen ons daarin graag gesteund.  

 

 


